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Verkenning stichting-gedreven coffeeshopmodel in Zeewolde 

Geachte leden van de gemeenteraad , 

Geachte burgemeester , 

Graag stel ik mij via deze brief aan u voor. Mijn naam is Edwin Bax , en ik ben bestuurder van 

Stichting De Ambassade. Vanuit mijn persoonlijke betrokkenheid bij verantwoord 

cannabisbeleid wil ik graag in gesprek met u over de mogelijkheid om een stichting-gedreven 

coffeeshop te realiseren in uw gemeente. 

Ik besef dat dit een onderwerp is dat zorgvuldigheid en afstemming vraagt. Daarom wil ik u met 

deze brief niet alleen uitleggen wie ik ben en waar De Ambassade voor staat , maar ook waarom 

ik geloof dat onze benadering van grote waarde kan zijn voor een gemeente als Zeewolde. 

Wie wij zijn 

De Ambassade is een stichting zonder winstoogmerk , actief in Zwijndrecht. We hebben een 

coffeeshop ingericht als veilige , gecontroleerde en maatschappelijk betrokken voorziening. We 

werken met een gesloten pasjessysteem , testen alle producten op werking en zuiverheid , en 

investeren onze winst volledig in lokale sociaal-maatschappelijke doelen. Denk aan 

jongerenwerk , preventieprojecten en ondersteuning van kwetsbare groepen. We doen dit vanuit 

de overtuiging dat een coffeeshop méér kan zijn dan alleen een verkooppunt: het kan ook een 

instrument zijn voor preventie , voorlichting en verbinding. 

Waarom ik Zeewolde benader 

Voor zover mij bekend is er in Zeewolde nog geen coffeeshop gevestigd , terwijl ook hier – net als 

in elke andere gemeente – cannabisgebruik een realiteit is. In de praktijk betekent dit dat 

inwoners nu zijn aangewezen op het illegale circuit , met alle risico’s van dien: onduidelijke 

herkomst , mogelijk schadelijke stoffen en versterking van criminele netwerken. 

Ik geloof dat een stichting-gedreven coffeeshop juist in dat gat kan springen. Niet vanuit 

winstbejag , maar vanuit zorg 
voor volksgezondheid en sociale veiligheid. Dat is precies wat wij in 

Zwijndrecht doen – 
en wat ik ook in Zeewolde zou willen realiseren. 

Onze werkwijze 

Wij werken met een heldere ledenstructuur , wat zorgt voor grip , overzicht en een veilige 

omgeving. Producten worden uitvoerig getest , gebruikers worden goed geïnformeerd , en het 
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contact met de 
gemeenschap 

staat centraal. Onze 
stichting 

is 
geen 

commerciële 
onderneming 

— 

we zetten alles in 
op 

kwaliteit, preventie 
en 

maatschappelijke 
meerwaarde. In 

Zwijndrecht 

heeft dat 
geleid 

tot een 

goede verstandhouding 
met 

gemeente, 
buurtbewoners en 

hulpverleners. 

Breder 
draagvlak 

Ik merk dat steeds meer 

gemeenten openstaan 
voor een 

moderne, gecontroleerde invulling 
van 

coffeeshopbeleid. 
Juist het feit dat De Ambassade 

geen winstoogmerk heeft, 
wordt vaak 

gezien 

als kracht. Diverse 
gemeenten 

hebben inmiddels interesse 
getoond 

in onze 

aanpak. 

Daarnaast 
geloof 

ik sterk in het 
belang 

van het behouden en versterken van de 
scheiding 

tussen 

softdrugs 
en 

harddrugs. 
Door volwassen 

gebruikers toegang 
te bieden tot een 

veilige, legale 

voorziening, 
voorkomen we dat 

zij ongewild 
in 

aanraking 
komen met het criminele circuit of 

harddrugs. 
Een 

stichting-gedreven coffeeshop 
kan hierin een beschermende rol 

spelen 

— 

niet 

alleen door het aanbod te 

reguleren, 
maar ook door in te zetten 

op voorlichting 
en 

preventie. 

Ik 
geloof 

dat ook Zeewolde met ons model een sociaal en 

veilig 
alternatief kan bieden voor de 

straathandel, 
én 

tegelijkertijd 
kan 

profiteren 
van een 

aanzienlijk jaarlijks 
bedrag 

dat 
wij 

als 

stichting 
investeren in 

sociaal-maatschappelijke goede 
doelen binnen de 

gemeente. 

Presentatie en werkbezoek 

Graag 
bied ik aan om 

mijn 
visie en 

ervaring persoonlijk 
met u te delen. Als u dat 

op prijs stelt, 

kom ik 
graag 

naar Zeewolde om een korte 
presentatie 

te 
geven 

aan de 
gemeenteraad, 

of in een 

andere 
setting 

die u 

passend 
acht. Daarnaast 

nodig 
ik u van harte uit voor een werkbezoek aan 

De Ambassade in 
Zwijndrecht, 

zodat u met 

eigen ogen 
kunt zien hoe 

wij 
te werk 

gaan. 

Ik zie uit naar uw reactie en 

hoop op 
een 

open, 
constructief 

gesprek 
over de 

mogelijkheden 

binnen uw 

gemeente. 

U kunt 
mij 

bereiken via 
edwin@ambassade-zwijndrecht.nl 

of telefonisch 
op 

06 50 
68 

63 98. 

Met 
vriendelijke groet, 

Edwin Bax 

  


